
Geacht college, 

 

Vandaag werd ik onaangenaam verrast met het feit dat De Rabobank de Kempen de 

pinautomaat bij Winkelcentrum de Bus heeft verwijderd. 

Dit lijkt de CDA fractie een achteruitgang in het voorzieningenniveau voor onze inwoners. 

Daarom vragen wij het volgende aan het college: 

Is het college in gesprek met de Rabobank over het verdwijnen van de pin-automaat? 

Is er zicht op een alternatief dat net zo goed bereikbaar is en waar 24/7 geld gepind kan 

worden? 

  

Bij voorbaat dank voor de antwoorden  

Namens de CDA fractie,  

Suzan van de Goor 
 

https://www.ed.nl/bergeijk/pinautomaten-bergeijk-en-waalre-buiten-bedrijf-gesteld~af99e9f1/

